
  

 

 

 

         Referat fra skolebestyrelsesmøde den 21.03.2023 kl. 19.00-21.00. 

              Afbud: Morten Stokholm, Henrik Poulsen45 og Olivia Arendahl Nielsen  

 5/23 Høringssvar vedr. folkeskoleforum og dialogforum. 

Forslag til en lille ændring i styrelsesvedtægten, således at  

  1) Folkeskoleforum fra og med 2023 afholdes én gang om året, og at  

  2) Dialogforum samtidig ophører  

 

Skolebestyrelsen har forståelse for, at dialogforum nedlægges men har et ønske om at 

bevare 2 årlige møder i folkeskoleforum. 

 

6/23  Høringssvar vedr. justerede ferieplaner grundet ændringen vedr. Store 

Bededag. 

 

Skolebestyrelsen tager forslaget til efterretning. 

 

7/23  Elevråd. Siden sidst. 

Orientering ved Signe. 

 

Elevrådet arbejder stadig med festen for udskolingen. Det foregår d. 20. april. 

 

8/23 Ny ansøgning jvnf. § 16.D eller 16.E om forkortelse af skoledagen. 

Tilladelse bliver givet for 1 år af gangen, så vi skal søge igen, hvis vi fortsat ønsker 

at forkorte skoledagen samt give understøttende timer til 

konfirmationsforberedelse. 

 

Skolebestyrelsen bakker op om, at vi reducerer antallet af understøttende lektioner  og  

bemandingen tilsvarende øges i øvrige lektioner. Det vil medføre, at alle klasser får fri 

hver dag kl. 14.10 fra næste skoleår. 

  

9/23 Fokus på elevfravær. 

Poul orienterer om de kommunale retningslinjer på området, hvordan vi 

efterlever dem og om dilemmaerne. Oplæg til drøftelse. 

 

Poul orienterede om reglerne og håndteringen af dem.  Det medførte en længere debat 

– især om ekstraordinær frihed contra ulovligt fravær. Her er dialog mellem forældre 

og skole vigtig. 

Generelt har skolen gode data vedr. elevfravær – bedre data end både landsgennemsnit 

og kommunalt gennemsnit. 

 

10/23 Orientering om planlægningen af næste skoleår. 

Poul fortæller om processen, hvor langt vi er kommet, hvad vi lægger vægt på og 

om udfordringerne. 

 



  

 

 

 

 

 

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poul orienterede om processen og hvor langt ledelsen er kommet. 

 

11/23 Tilsyn med princippet om fagfordeling. 

Poul redegør for, hvordan man tilstræber at efterleve princippet vedr.  

fagfordeling.  

 

Princippet blev justeret og det justerede princip lægges ud på hjemmesiden snarest. 

 


